
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team: Jordbær mark 

Indsamler af teamevaluering: Linda 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

At høste flest muligt jordbær. 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Høstresultatet var godt i forhold til de få ressourcer, der var til 
arbejdet. 

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Vejret har været godt til formålet. 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Samarbejdet er fint. Arbejdet er langt fra overkommeligt, vi er 2 
beboere om at holde en mark ca 1000 m2 med usædvanligt meget 
og kraftigt ukrudt. 

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Det ved jeg ikke 

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

Nej, kommunikationen har været tidskrævende, fordi ingen har 
vidst, hvem der havde hvilke ansvar. 
Opgaven med salg af jordbær var ikke forberedt? 

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

Anders gartner er en fantastisk støtte, han er altid anerkendende 
og meget taknemmelig. Det er en stor fornøjelse og meget 
inspirerende at arbejde med ham.  

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

Arbejdet med wooferne har også været meget fint. 

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

Har der været arbejdsdage for jordbærmarken? Vi har ikke 
deltaget. 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Det har været prioriteret at tjene mest muligt dvs eksternt salg af 
grønne bær og første sortering. Det er godt for økonomien og 
dårligt for selvforsyningen og salg af modne bær. 

 

 

VIGTIG evaluering: almindeligvis skiftes jordbær planter hvert andet år. Vi har oplevet, at planterne gav 

størst udbytte tredje år.  

 


